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- Domnule director Gheorghe
Drãgoiu, acum la început de an
ºcolar am dori sã aflãm câteva
aspecte legate de ºcoala al cãrei
manager sunteþi.
- Am sã încep prin a vã spune cã în

prezent aceastã ºcoalã este pregãtitã în
mod corespunzãtor, din toate punctele
de vedere pentru desfãºurarea activitãþii
în condiþii optime. S-au executat toate
lucrãrile de zugrãvire, igienizare, încât
ºcoala noastrã este autorizatã pentru a
putea funcþiona.

- Detaliaþi-ne în câteva cuvinte situ-
aþia privind dotãrile ºcolii.
- Avem o dotare corespunzãtoare atât

în privinþa mobilierului cât ºi a aparaturii
birotice. Pot sã spun cã recent am primit
în dotare un set de calculatoare (10
bucãþi) pentru utilizarea softului edu-
caþional.

- Ce ne puteþi spune în legãturã cu
diferitele concursuri la care a par-
ticipat ºcoala?
- Aici putem menþiona obþinerea

Certificatului de participare a ºcolii noas-
tre la concursul ªCOALA EUROPEANÃ
- Ediþia 2004, acordat de cãtre Ministerul
Educaþiei ºi Cercetãrii. Tot în 2004 am
primit un Certificat de participare -
Spring Day in Europe 2004 pentru con-
tribuþia adusã la dezbaterile asupra

viitorului Europei, iar în 2005 am primit
de asemenea Certificatul de participare -
Spring Day in Europe 2005 pentru con-
tribuþia adusã la dezbaterea Constituþiei
ºi viitorului Europei (certificat pe care vi-
l redãm în fotocopie, semnat de ºase
mari personalitãþi din Parlamentul
European n.n.).

-  Se ºtie cã în cadrul ªcolii
Generale din Câmpeni se editeazã
ºi o revistã. Ce ne puteþi spune în
acest sens?
- Da. Începând din

2003 ne strãduim
sã editãm Revista
ªcolii - “Reuºim
împreunã”. La
ora actualã sun-
tem la numãrul
7 al acestei
reviste. În a-
ceastã revistã
sunt prezen-
tate cele mai
diverse as-
pecte legate
de procesul de
î n v ã þ ã m â n t .
Sunt prezentate
diferite concursuri,
creaþii ale elevilor,
istorie, religie, educa-
þie plasticã, pregãtirea
elevilor în contextul conexiu-
nii la U.E. etc.

-  Legat de tehnologiile moderne,
ce se întreprinde în ºcoala
dumneavoastrã?
- Un lucru extrem de important este

faptul cã ªcoala Generalã din Câmpeni
are o paginã web care poate fi accesatã

pe site-ul www.ºcoala.campeni.ro, la
care conectãm ºi celelalte ºcoli,
Primãria º.a.m.d.

- Ce ne puteþi spune despre per-
sonalul didactic al ºcolii?
- Pot sã spun cã la ora actualã ºcoala

noastrã este acoperitã sub aspectul
cadrelor didactice ºi în acelaºi timp pot

sã spun cã suntem în mãsurã sã
desfãºurãm o activitate educaþionalã
optimã în ºcoala noastrã. Avem de
asemenea o colaborare foarte bunã cu
doamna director adjunct Silvia Curticiu,
profesoarã de geografie.

- În continuare am dori sã aflãm ºi
despre dumneavoastrã câte ceva. 
- Practic, sunt moþ, nãscut în Vidra -

Ponorel în 23 aprilie 1947. Am terminat
studiile în cadrul Universitãþii Babeº-
Bolyai din Cluj în 1968, specialitatea
Fizicã - Chimie. ªcoala medie am 
fãcut-o la H.C.C. Abrud.

- Ca profesor, ce grade aþi obþinut?
- În anul 1982 am obþinut gradul

didactic I, în 1977 gradul II, Gradaþia de
Merit în 1999 ºi 2004. În anul 1984 prin
ordinul M.E.I. nr. 5661 am obþinut titlul
de Profesor evidenþiat, iar în anul 2004
prin Decretul nr. 1097 din 10 decembrie
Ordinul Meritul pentru Învãþãmânt în
grad de Mare Ofiþer.

- Aveþi deja o îndelungatã activitate
în învãþãmânt, practic 36 de ani.
Referiþi-vã puþin ºi la funcþiile pe
care le-aþi avut ºi la realizãrile din
ºcoalã.
- Am îndeplinit funcþia de director la

ªcoala Generalã Câmpeni, în perioada
1.07.1989 - 22.10.1997. În acest timp
am realizat ºarpante pe trei clãdiri
(Grãdiniþa, ªcoala Generalã ºi Clubul
Elevilor) ºi instalaþia de încãlzire proprie
la Clubul Elevilor ºi s-au redobândit 5,75
ha pãdure pentru ºcoalã. Începând din
1.09.2001 am revenit în funcþia de direc-
tor cu preocupãri de formare continuã,
elaborare de proiecte, pagina Web a
ºcolii, activitãþi în cadrul acþiunii

Primãvara Europeanã etc. Din anul
2001 - 2002 sunt ºi profesor metodist fi-
zicã ºi membru în Consiliul Consultativ
Fizicã la I.S.J. Alba. Recent Ministerul
nostru a scos la concurs pentru
Disciplina Gheorghe Lazãr clasa I pe
bazã de dosare. În urma analizei acesto-
ra, a punctajelor obþinute, am fost clasat
pe locul 16 din cele 49 de dosare
depuse.

- Câte þãri strãine aþi vizitat pânã în
prezent?
- În anul 1993 am vizitat Polonia, în

1995 Danemarca, în 1996 Franþa ºi SUA
de câteva ori.

- Din punct de vedere politic ce ne
puteþi relata?
- La alegerile locale din anul 1996,

2000 ºi 2004 am fost ales consilier în
cadrul Consiliului Local Câmpeni,
cãutând ºi aici sã contribui la dez-
voltarea oraºului Câmpeni.

- Familia?
- Soþia mea Viorica este profesoarã

de Chimie la Colegiul Naþional Avram
Iancu din Câmpeni. Avem un singur
bãiat Tiberiu Virgil (nãscut în 1971),
cãsãtorit ºi plecat prin Loteria Vizelor în
SUA, în anul 1997. Acum locuieºte în
New Jersey ºi este tot profesor de fizicã.

- În final am mai dori sã ºtim ºi ce
hobby-uri aveþi?
- Schiul ºi filatelia.

Iatã aºadar încã un exemplu de moþ
cu calitãþi o de incontestabilã va-
loare, un exemplu demn de urmat
ºi în faþa cãruia ne ridicãm pãlãria
ºi-l felicitãm!

Ioan Radu

Manageri excepţionali în școlile din Apuseni
Interviu cu domnul profesor Gheorghe Drăgoiu, directorul Școlii Generale clasele I - VIII din Câmpeni
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Nervos din cale afarã dupã
meciul de la Timiºoara, an-
trenorul Þãlnar i-a bãgat pe ele-
vii sãi într-o ºedinþã la vestiare,
care a þinut mai bine de 15
minute. "Nu mai vedeþi nici un
ban, nici o primã, nici un con-
tract pânã nu ajungeþi pe plus în
clasamentul adevãrului!", a
tunat acesta. "Îmi e ruºine cã
antrenez echipa asta", a mai
spus "Þânþarul", fotbaliºtii
pãrãsind stadionul timiºorean
cu capetele plecate. În acelaºi
context, jucãtorii au fost
"pedepsiþi" cu încã un antrena-
ment. Printre cei mai aspru cri-

ticaþi fotbaliºti s-au regãsit
apãrãtorii centrali Irina, L.
Cotora ºi Kiraly, ultimul fiind
ameninþat serios ºi chiar
înlocuit la pauzã. Pe lângã
Scarlat, care nici nu a fãcut
deplasarea, din garnitura
uniristã a absentat ºi mijlocaºul
D. Sabãu, acesta accidentân-
du-se la genunchiul stâng la
antrenamentul de vineri, fiind în
imposibilitatea de a juca. Bãi-
mãreanul va efectua un consult
medical la domiciliu, el luând
totuºi loc pe banca de rezerve,
dar fãrã a se echipa. Uniristul
D. Miclea, care a intrat în

repriza secundã s-a întreþinut
amical în pauzã cu antrenorul
timiºorenilor Stelian Gherman. 

"Ne-am fãcut de râs!"
Vedeta uniristã Ovidiu Maier

nu ºi-a ascuns dezamãgirea
vizavi de rezultatul inacceptabil
de la Timiºoara. "De când joc
fotbal nu am pãþit aºa ceva, sã
fie 2-0 pentru gazde în minutul
17. Am venit la Timiºoara sã
batem, adversarii chiar vorbeau
înainte de meci, sã nu
primeascã mai mult de 2-3
goluri ºi ne-am fãcut de râs. E
ruºinos! Antrenorul are dreptate

sã ne certe, ar trebui sã intrãm
toþi în pãmânt! CFR-ul era o
echipã de bãtut ºi am ajuns,
culmea, sã ne batã cu 3-0.
Ceva nu e în regulã, ceva se
întâmplã cu noi. Trebuie
neapãrat sã ne întâlnim cu toþii,
sã discutãm cu bãieþii, cu con-
ducerea, sã vedem ce e de

fãcut", a încheiat extrem de
dezamãgit "Motanul". Pe lângã
durerile de cap administrate
uniriºtilor prin memoriile depuse
prin care revendicã 25.000
dolari, Stelian Gherman, este al
treilea ex-antrenor al "alb-
negrilor" care îi face zile fripte
lui Cornel Þãlnar. (G.O.)

Dacã nu apar rezultate,

Uniriștii riscă să nu
mai fie plătiţi


